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 Medlemsmöte 2024 
                                                                         2024-11-25 

 

 

Plats:  Medborgarskolan 

Klubb nr: 2450 

Tid:  18:00 

Närvarande: Emma K, Maria B, Gunilla L P, Angelika B, Birgitta B, Birgitta D, Kicki H, Ann 

L, Viktoria E, Linda R och Camilla F.  

1. Öppnande av mötet 

2. Val av justerare – Angelika 

3. Föregående protokoll 

A. Uppföljning skylt för väganvisning – Skylten är trasig och klubben har tillstånd 

för en annan typ av skylt. Trafikverket har meddelat att de kan byta skylt för 

12 000 kr, vilket styrelsen anser är för dyrt. FoT utreder om de kan ordna en 

skylt till ett lägre pris, ordförande skickar information om vilka krav som finns 

på skylten.  

B. ÖND samordningskonferens 16-17 november i Jörn – Linda R var där och 

diskuterade rallyfrågor, distriktets rallylydnadsgrupp har fick en ny medlem 

från Norrbotten.  

4. Dagordning 

A. Sektorernas punkter (se punkt 5) 

B. Årsmöte – Datum och plats. Söndag 16/2 kl. 13:00. Viktoria bokar lokal. 

Planerar att ta beslut kring aktiviteter på årsmötet under nästkommande 

styrelsemöte samt vilken sluttid som ska anges för mötet. Ordförande lägger ut 

ett inlägg på Facebook för att få information om vad medlemmarna vill ha för 

ev. aktivitet i samband med årsmötet.  

C. Vakanta styrelseposter  

- Kassörposten fortsatt vakant. Blir eventuellt aktuellt att köpa in 

kassörstjänsten, alternativt ha en delad kassörsposten där en medlem 

agerar kassör men att arbetet för bokföringen köps in.  

D. Eventuellt kan det bli aktuellt att de som ska sitta i styrelsen får tar på sig de 

vakanta platsernas jobb om de inte tillsätts. Sittande styrelse funderar på 

lösningar till nästkommande möte.  

E. Övriga frågor 

5. Ärenden 

A. Svenska kooikerhundklubben vill hyra Vännäs brukshundklubb 3 augusti 

mellan 8-16 för rasklubbsmästerskap. De planerar att bli ca. 30 personer och 

det kan bli ett återkommande event var fjärde år.  
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De önskar få besked om möjligheter för detta och vad kostnaden skulle bli. 

Beslut: Styrelsen vill ej låsa datum för annat än klubbens egna aktiviteter i 

nuläget, Kooikerhundklubben ombeds därför att höra av sig framöver för att 

kontrollera tillgänglighet om de är fortsatt intresserade. Styrelsen tar då upp 

frågan igen.  

 

6.  Information från grupper/sektorer 

 

A. Valberedningen - informerar att platserna för vice ordförande, kassör och 

sekreterare fortsatt är vakanta. 

 

B. HUG – Håller på att spåna på julklappar till instruktörer och cirkelledare som 

hållit kurs/clinic under året och berättar att de fått bra pris på bla träningsvästar. 

En träff för aktiva instruktörer och cirkelledare planeras den 1 februari.  

 

C. TÄS – Alla tävlingar är avslutade för i år och de har haft möte där de gått igenom 

sin årsberättelse och planering för kommande år. De informerar också om att SBK 

dröjer med en del utbetalningar för tävlingar. 

 

D. FoT  

- FoT´s Arbetsbeskrivning godkänns av styrelsen. Av de övriga sektorerna är 

det bara HUG som skickat in, styrelsen ska påminna.  

- Klubben har inga rabatter då vi handlar på Coop eller Ica. FoT har kollat 

upp möjligheten för att erhålla rabatt vid inhandling. 

Coop kan erbjuda 5% rabatt. 

Ica kan erbjuda 10% rabatt om klubben handlar allt där och det gäller 

oavsett om det är kampanj eller ej. Ica vill dessutom att vi ska samarbeta på 

sociala medier.  

Styrelsen är positiv till att kunna handla till rabatterat pris på Ica men 

önskar förtydligande kring vad Ica anser att samarbetet via sociala medier 

skall innehålla och vad de menar med ”handlar allt” på Ica. FoT skickar 

förslag på avtal från ICA till styrelsen.  

- Altanen – FoT önskar förtydliga att Liljaskolan ej kunde göra jobbet med 

altanen. De har därför tagit in offert från Örsbäcks entreprenad som ville ha  

100 000kr för att göra grunden för altanen, något som styrelsen anser vara 

för högt pris. FoT fortsätter jobba för att hitta en entreprenör för att göra 

jobbet till ett lägre pris och ser över olika alternativ.  
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- FoT´s syn på uppvärmning vintertid – Värmepumpen går ej ställa ner lägre 

än 16 grader då utedelen annars riskerar att isa igen. Fläkten och 

avfuktaren som går i källaren behövs för att undvika risken för att något 

skall frysa sönder. Både toa, kök och lillrummet behöver fortsatt vara 

uppvärmt. Alternativ för att minska energiförbrukningen kan vara att 

isolera i källaren genom att exempelvis sätta för fönster med isolerskivor.  

- Stugvärd 2025 – FoT tar på sig ansvaret för att organisera detta för 2025 

och önskar därefter att ansvaret vandrar vidare till en annan sektor.  

- FoT informerar om att det ska hållas Julmys 2 december 2024 på 

medborgarskolan.  

 

E. RUG – ingen info 

 

F. PR/INFO – Information, vad ska finnas var? Styrelsen har tidigare meddelat att 

hemsidan är den huvudsakliga kanalen för att information, men att vissa delar 

inte är möjliga att ha på hemsidan – tex inbjudningar till inomhusträningarna. 

Under nästkommande styrelsemöte kommer frågan åter att tas upp där styrelsen 

planerar att försöka ta fram vad som skall finnas var.  

 

Inför nästa år behöver alla sektorer lägga in sina aktiviteter i kalendern på 

hemsidan. Ordförande tar på sig att göra en skriftlig instruktion för hur kalendern 

kan uppdateras.  

 

7. Övriga frågor 

A. Sponsorgrupp – Styrelsen har försökt få personer till en sponsorgrupp via ett 

inlägg på Facebook men tyvärr fanns inget intresse.   

 

B. Röbäcks hallen – Förslag har inkommit att det skall göras en utvärdering på 

Facebook. Styrelsen meddelar att utvärderingen planeras till efter 

inomhussäsongens slut för att då bland annat få veta hur medlemmarna tyckt det 

varit och om de finns förbättringar att göra inför nästa säsong.  

 

8. Nästa styrelsemöte – 16 december kl. 18:00 Digitalt möte 
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A. Uppföljning skylt för väganvisning – Skylten är trasig och klubben har tillstånd 


för en annan typ av skylt. Trafikverket har meddelat att de kan byta skylt för 


12 000 kr, vilket styrelsen anser är för dyrt. FoT utreder om de kan ordna en 


skylt till ett lägre pris, ordförande skickar information om vilka krav som finns 


på skylten.  


B. ÖND samordningskonferens 16-17 november i Jörn – Linda R var där och 


diskuterade rallyfrågor, distriktets rallylydnadsgrupp har fick en ny medlem 


från Norrbotten.  
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A. Sektorernas punkter (se punkt 5) 


B. Årsmöte – Datum och plats. Söndag 16/2 kl. 13:00. Viktoria bokar lokal. 


Planerar att ta beslut kring aktiviteter på årsmötet under nästkommande 
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ett inlägg på Facebook för att få information om vad medlemmarna vill ha för 
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kassörstjänsten, alternativt ha en delad kassörsposten där en medlem 
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vakanta platsernas jobb om de inte tillsätts. Sittande styrelse funderar på 


lösningar till nästkommande möte.  


E. Övriga frågor 
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A. Svenska kooikerhundklubben vill hyra Vännäs brukshundklubb 3 augusti 
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 Medlemsmöte 2024 
                                                                         2024-11-25 


De önskar få besked om möjligheter för detta och vad kostnaden skulle bli. 


Beslut: Styrelsen vill ej låsa datum för annat än klubbens egna aktiviteter i 


nuläget, Kooikerhundklubben ombeds därför att höra av sig framöver för att 


kontrollera tillgänglighet om de är fortsatt intresserade. Styrelsen tar då upp 


frågan igen.  


 


6.  Information från grupper/sektorer 


 


A. Valberedningen - informerar att platserna för vice ordförande, kassör och 


sekreterare fortsatt är vakanta. 


 


B. HUG – Håller på att spåna på julklappar till instruktörer och cirkelledare som 


hållit kurs/clinic under året och berättar att de fått bra pris på bla träningsvästar. 


En träff för aktiva instruktörer och cirkelledare planeras den 1 februari.  


 


C. TÄS – Alla tävlingar är avslutade för i år och de har haft möte där de gått igenom 


sin årsberättelse och planering för kommande år. De informerar också om att SBK 


dröjer med en del utbetalningar för tävlingar. 


 


D. FoT  


- FoT´s Arbetsbeskrivning godkänns av styrelsen. Av de övriga sektorerna är 


det bara HUG som skickat in, styrelsen ska påminna.  


- Klubben har inga rabatter då vi handlar på Coop eller Ica. FoT har kollat 


upp möjligheten för att erhålla rabatt vid inhandling. 


Coop kan erbjuda 5% rabatt. 


Ica kan erbjuda 10% rabatt om klubben handlar allt där och det gäller 


oavsett om det är kampanj eller ej. Ica vill dessutom att vi ska samarbeta på 


sociala medier.  


Styrelsen är positiv till att kunna handla till rabatterat pris på Ica men 


önskar förtydligande kring vad Ica anser att samarbetet via sociala medier 


skall innehålla och vad de menar med ”handlar allt” på Ica. FoT skickar 


förslag på avtal från ICA till styrelsen.  


- Altanen – FoT önskar förtydliga att Liljaskolan ej kunde göra jobbet med 


altanen. De har därför tagit in offert från Örsbäcks entreprenad som ville ha  


100 000kr för att göra grunden för altanen, något som styrelsen anser vara 


för högt pris. FoT fortsätter jobba för att hitta en entreprenör för att göra 


jobbet till ett lägre pris och ser över olika alternativ.  
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- FoT´s syn på uppvärmning vintertid – Värmepumpen går ej ställa ner lägre 


än 16 grader då utedelen annars riskerar att isa igen. Fläkten och 


avfuktaren som går i källaren behövs för att undvika risken för att något 


skall frysa sönder. Både toa, kök och lillrummet behöver fortsatt vara 


uppvärmt. Alternativ för att minska energiförbrukningen kan vara att 


isolera i källaren genom att exempelvis sätta för fönster med isolerskivor.  


- Stugvärd 2025 – FoT tar på sig ansvaret för att organisera detta för 2025 


och önskar därefter att ansvaret vandrar vidare till en annan sektor.  


- FoT informerar om att det ska hållas Julmys 2 december 2024 på 


medborgarskolan.  


 


E. RUG – ingen info 


 


F. PR/INFO – Information, vad ska finnas var? Styrelsen har tidigare meddelat att 


hemsidan är den huvudsakliga kanalen för att information, men att vissa delar 


inte är möjliga att ha på hemsidan – tex inbjudningar till inomhusträningarna. 


Under nästkommande styrelsemöte kommer frågan åter att tas upp där styrelsen 


planerar att försöka ta fram vad som skall finnas var.  


 


Inför nästa år behöver alla sektorer lägga in sina aktiviteter i kalendern på 


hemsidan. Ordförande tar på sig att göra en skriftlig instruktion för hur kalendern 


kan uppdateras.  


 


7. Övriga frågor 


A. Sponsorgrupp – Styrelsen har försökt få personer till en sponsorgrupp via ett 


inlägg på Facebook men tyvärr fanns inget intresse.   


 


B. Röbäcks hallen – Förslag har inkommit att det skall göras en utvärdering på 


Facebook. Styrelsen meddelar att utvärderingen planeras till efter 


inomhussäsongens slut för att då bland annat få veta hur medlemmarna tyckt det 


varit och om de finns förbättringar att göra inför nästa säsong.  


 


8. Nästa styrelsemöte – 16 december kl. 18:00 Digitalt möte 
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